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Rada Miejska w Prudniku 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia, Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku 

Publicznego 

Protokół nr VII/2024 
ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia  

wraz z Komisją  Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego 

 

Posiedzenie w dniu 25 listopada 2024 r.  

Obrady rozpoczęto 25 listopada 2024 r. o godz. 11:00, a zakończono o godz. 12:27 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 10 członków Komisji Oświaty Kultury Sportu i Zdrowia. 

Obecni: 

1.Marek Bień 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Leszek Czereba 

4. Renata Heda 

5. Alicja Isalska 

6. Grzegorz Jędrzej 

7. Ireneusz Licznar 

8. Witold Rygorowicz 

9. Bartosz Trytek 

10. Jacek Urbański 

/lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu/ 

 

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku 

Publicznego. 

Obecni: 

1. Leszek Czereba 

2. Alicja Isalska 

3. Grzegorz Jędrzej 

4. Ireneusz Licznar 

5. Bartosz Trytek 

6. Jacek Urbański 

7. Wiesław Zawiślak 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum 

Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodniczący Komisji Spraw Obywatelskich i 

Porządku Publicznego – Leszek Czereba, Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu  

i Zdrowia Bartosz Trytek. 

Przewodniczący na wstępie przywitali radnych oraz zaproszonych gości. Stwierdzili, że 

Komisje posiadają quorum do podejmowania opinii i wniosków. 

W posiedzeniu udział wzięli: Wiceburmistrz Wiesław Kopterski, Skarbnik Gminy Wioleta 

Zator, Sekretarz Gminy Marek Radom, Naczelnik Wydziału Mienia Gminy i Gospodarki 

Przestrzennej Dorota Szmulik, Kierownik Referatu Programów Rozwojowych Ryszard 

Zwojewski, Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej Katarzyna Żurawiecka - Kaszoid 
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b) Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji w miesiącu październiku 

Przewodniczący Komisji Bartosz Trytek poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu  

z posiedzenia Komisji Oświaty Kultury, Sportu i Zdrowia odbytego w miesiącu październiku. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji w miesiącu październiku.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, 

Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Witold Rygorowicz, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

 

Przewodniczący Komisji Leszek Czereba poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z 

posiedzenia Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego odbytego w miesiącu 

październiku. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji w miesiącu październiku.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Leszek Czereba, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Bartosz 

Trytek, Jacek Urbański, Wiesław Zawiślak 

 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał pod obrady XII sesji Rady Miejskiej w Prudniku - 

Gospodarka finansowa 

Projekty uchwał z zakresu gospodarki finansowej omówiła Skarbnik Wioleta Zator. 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2024 rok 

(druk nr 136) 

Radna Renata Heda zapytała o pkt. 4 uzasadnienia „Dokonuje się zwiększenia wydatków w 

dziale 700 rozdziale 70095 o kwotę 66.500,00zł celem zabezpieczenia środków na 

dokumentację. Gmina Prudnik będzie starać się o dofinansowanie z funduszu Polsko-

Szwajcarskiego programu rozwoju miasta. Środki z tego funduszu przeznaczone są na 

termomodernizację budynków mieszkalnych będących częścią zabudowy przestrzeni 

miejskiej. Otrzymane dofinansowanie będzie szansą na termomodernizację około 35 kamienic 

mieszkalnych położonych na terenie miasta Prudnika”.  

Kierownik Referatu Programów Rozwojowych Ryszard Zwojewski wyjaśnił procedurę 

składania wniosków do funduszu Polsko - Szwajcarskiego oraz poszczególne etapy 

programów dofinansowania.  

W dyskusji dotyczącej funduszy Szwajcarskich udział wzięli: 

- Radny Leszek Czereba  

- Radny Rafał Bolibrzuch 

- Radny Bartosz Trytek 

- Radny Grzegorz Jędrzej  

Radny Bartosz Trytek poruszył temat dot. zrzutki na remont hali sportowej. Zapytał czy 

środki zostały wpłacone na konto Gminy? Jeśli tak to na jaki paragrafie zostały 

zaksięgowane?  

Skarbnik Wioleta Zator oznajmiła, że wszystkie darowizny znajdują się na osobno 

wydzielonym rachunku na paragrafie 0960. W momencie gdy będzie znany kosztorys i dalsze 

plany dot. odbudowy hali środki te będą wprowadzane do budżetu z przeznaczeniem na ten 
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cel.   

Po zakończonej dyskusji zaopiniowanie projektu uchwały zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2024 rok 

(druk nr 136) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia:  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, 

Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Witold Rygorowicz, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

 

Komisje Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Leszek Czereba, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Bartosz 

Trytek, Jacek Urbański, Wiesław Zawiślak 

 

Radny Witold Rygorowicz wyraził zdanie, że na sesji i komisjach za mało mówi się o 

skutkach powodzi oraz o działaniach podejmowanych w tym temacie. Zawnioskował, aby na 

sesję zaprosić Panią Dyrektor OPS Bernadette Bednarczuk  oraz Prezesa ZUK Władysława 

Podróżnego.   

Radny Leszek Czereba zasugerował organizacyjne spotkania w poszerzonym gronie o 

posłów, senatorów czy chociażby radnych z Głuchołaz, które również ucierpiały podczas 

powodzi.  

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2024 - 2027 (druk nr 137) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2024 - 2027 (druk nr 137) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia:  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, 

Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Witold Rygorowicz, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Leszek Czereba, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Bartosz 

Trytek, Jacek Urbański, Wiesław Zawiślak 
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3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenów wiejskich położonych w gminie Prudnik (druk 

nr 138) 

Projekt uchwały omówiła Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej Katarzyna 

Żurawiecka - Kaszoid 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenów wiejskich położonych w gminie Prudnik (druk 

nr 138) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia:  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, 

Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Witold Rygorowicz, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Leszek Czereba, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Bartosz 

Trytek, Jacek Urbański, Wiesław Zawiślak 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Gminy 

Prudnik z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2025 (druk nr 139) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Gminy 

Prudnik z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2025 (druk nr 139) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia:  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, 

Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Witold Rygorowicz, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

 

Komisje Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 
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Leszek Czereba, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Bartosz 

Trytek, Jacek Urbański, Wiesław Zawiślak 

 

4. Sprawy bieżące Komisji, zamknięcie porządku obrad. 

a) Inicjatywa podjęcia uchwał złożona przez grupę radnych. 

Przewodniczący Komisji Leszek Czereba przedstawił projekty uchwał złożone przez grupę 

radnych.  

W dyskusji udział wzięli: 

- radny AJcek Urbański 

- Radna Alicja Isalska 

- Radny Bartosz Trytek. 

 

Podczas dyskusji radni uznali, że materiały te nie są materiałami, które należy rozpatrywać 

podczas bieżącej komisji oraz nadchodzącej sesji.  

 

Wiceburmistrz Wiesław Kopterski odczytał informacyjnie wniosek, który skierowany 

został do Komisji ds. Wsi dot. stanu rowów melioracyjnych i komunalnych na terenie gminy.  

 

Wobec wyczerpania porządku obrad posiedzenie zakończono.  

 

  

 

Przewodniczący Komisji   

Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 

 

Bartosz Trytek 

 

 

  
 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 

 


